
Fra:                                              Leif Arne Økland <lo799@kyrkja.no> 
Sendt:                                        torsdag 24. juni 2021 13.40 
Til:                                               Post Austrheim; Bjørnar Fjellhaug; Thomas Lindås 
Kopi:                                           Helge Dyrkolbotn; Anne Dahle Austrheim; Rune Minde 
Emne:                                        Framtida for kyrkjelydshuset 
  
Syner til møte mellom AU soknerådet og Bjørnar Fjellhaug og Thomas Lindås, som handla om framtida til 
kyrkjelydshuset.  Møtet var den 19.mai på kyrkjelydshuset. 
9.juni var heile denne saka oppe i soknerådet.    
  
Soknerådet gjorde følgjande vedtak i f-sak 24/21: 
  
Vedtak:  

Austrheim sokneråd har kome til den konklusjonen at ein frårår eit sal av 
kyrkjelydshuset no – og at kyrkjekontoret sin administrasjon ikkje flyttar ut, men vert 
verande i eigne lokale i overskueleg framtid.  Soknerådet ønskjer ein leigeavtale på 10 
år med kommunen. Soknerådet tilrår same ansvarsfordeling mellom kommunen og 
soknet som før, som gjeld ytre og indre vedlikehald. 
Soknerådet vil reetablera eit husstyre og styrka drifta av huset. 

  
  
På møtet med kommuneleiinga kom det også opp eit ønskje om at kyrkjeverja set opp eit notat til 
rådmannen, der kostnaden ved å gjera kyrkjekontoret universelt tilgjengeleg vert lagt fram, som eit 
grunnlag for ei sak i kommunestyret til hausten.   Ein slik kostnad må også vurderast opp mot kva som vil 
vera kostnaden ved å etablera eigne lokalitetar for kyrkjekontoret sin administrasjon på 
kommunehuset.   Eit slikt notat vil bli laga rett etter ferien. 
  
  
Mvh 
  
Leif Arne Økland 
Kyrkjeverje Austrheim  og Fedje Sokn 
  
NB: Me har fått nye epostadresser.  Mi nye adresse er: lo799@kyrkja.no 
Den nye kontoradressa er: post.austrheim@kyrkja.no 
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